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РИМ – Шеф српске дипломатије Ивица Дачић рекао је данас у Риму да је главни
резултат његовог састанка са колегама из Италије и Албаније политичка, позитивна
порука о доброј вољи за нормализацијом и побољшањем међусобних билатералних
односа.

  

  

„Ми желимо да искористимо Италију као додатни подстицај за релаксацију и
нормализацију односа Србије и Албаније”, рекао је Дачић у изјави за медије после
састанка са шефом албанске дипломатије Дитмиром Бушатијем и министром спољних
послова Италије Паолом Ђентилонијем.

  

Он је истакао да Србија има веома добре односе са Италијом, која је главни
спољнотрговински партнер Београда са прошлогодишњим обимом међусобне размене од
3,6 милијарди евра, али да са друге стране „има виталне потребе да има добре односе
са Албанијом, због стабилности у региону”.

  

„И зато, имајући у виду да Италија има добре односе и са Србијом и са Италијом, ми смо
захвални што је Италија предложила организацију овог трилатералног састанка, и
захвалан сам на њеној подршци нашим европским интеграцијама”, казао је Дачић.

  

Он је додао да је данашњи састанак од великог значаја за унапређење односа Србије и
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Албаније, да је то „добра вест са западног Балкана, да ће она добро одјекнути не само у
Бриселу, него и на целом западном Балкану”.

  

(Бета)
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